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 Kommunstyrelsen 

 2020-12-16 
  

  
  
 

 Utdragsbestyrkande 

 

  
Plats och tid

 
Saxofongatan 7, Skene, klockan 08.30-16.10. Paus klockan 09.40-

10.00, 10.55-11.05, 12.15-13.05. Ajournering klockan 15.15-
15.35. 

  
Beslutande S Lisa Dahlberg 

 S Jessica Rodén 

 S Anita Lomander 

 S Christopher Thorsson, klockan 08.30-15.10, §§ 240-265 

 S Peter Landgren tjänstgör för Christopher Thorsson §§ 265-
267 

 C Leif Sternfeldt  

 C Stefan Brunander 

 C Lena Ferm Hansson 

 L Niklas Herneryd 

 M Tomas Johansson 

 M  Tomas Ekberg 

 M Ann Iberius Orrvik tjänstgör för Anders Lindahl  

 SD Lennart Svensson, klockan 08.30-13.05, §§ 240-257 

 SD Jarl Krüger tjänstgör för Lennart Svensson §§ 258-267 

 SD Glenn Glansin 

 V Arthur Thiry 

 KD Elise Arnell 

   

   

   

   

Övriga närvarande  Ej tjänstgörande ersättare 

 S Gunnar Nilsson, klockan 08.30-12.15 

 S Peter Landgren §§ 240-265 

 S Efkan Üstündag 

 S Arvid Eklund, klockan 08.30-11.30 

 C Pontus Johansson, klockan 08.30-11.30  

 C Gisella Olsson 

 C Jessica Carlund 

 L Jan Karlsson 

 M Pär-Erik Johansson, klockan 08.30-13.15 

 SD Jarl Krüger 

 V Karin Jageby 

 KD Lars Inge Andersson 

   

   

   

  Tjänstemän 

  Mats Lilienberg, kommundirektör 

  Lars Landrö, kanslichef  
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  Pelle Pellby, HR-chef §§ 257-258 

  Karin Hydén, ekonomichef §§ 246-250, 266 

  Lena Arvidsson, redovisningschef § 246 

  Malin Bexell, förvaltningschef samhällsbyggnadsförvalt-
ningen §§ 251-255 

  Victoria Bengtsson, samhällsutvecklingschef §§ 251-255 

  Åsa Hagnestål, planarkitekt §§ 251-252 

  Marita Haglund, verksamhetscontroller §§ 247-249 

  Kristian Johansson, ekonom §§ 250, 266 

  Helena Blomqvist, 1:e kommunjurist § 250 

  Niklas Gustenius, tillförordnad förvaltningschef kultur- och 

fritidsförvaltningen § 250 

  Malin Johnsson, ekonom §§ 266 

  Kicki Olsson-Billing, rekryteringsstrateg § 257-258 

  Sanna Nadj, exploateringsingenjör § 253 

  Emilia Nyhage, exploateringsingenjör § 254 

  Lina Sjöstrand, folkhälsosamordnare § 255 

  Erik Glansin, projektledare § 266 

  Petra Redin, verksamhetschef § 260 

  Ilka Täthinen, konsult § 260 

  

 

Utses att justera Tomas Johansson 

  

Justeringens plats och tid Kommunledningskontoret, Kinna, den 30 december 2020 

  

Underskrifter Sekreterare  §§ 240-267 

  Lars Landrö   

     

 Ordförande    

  Lisa Dahlberg   

     

 Justerande    

  Tomas Johansson                
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 ANSLAG/BEVIS 

 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 
Instans Kommunstyrelsen §§ 240-267  

 
Sammanträdesdatum 2020-12-16 
 

Datum för anslags  
uppsättande 

 

2020-12-30 
 

 

Datum för anslags  

nedtagande 2021-01-21 
 

 

 

Förvaringsplats för 
protokollet

 

Kommunledningskontoret 

 

Underskrift   

                                          Lars Landrö 
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Innehållsförteckning 

  

Förändring av ärendelistan  § 240 

  

Redovisning av obesvarade motioner  § 241 

  
Redovisning av obesvarade medborgarförslag  § 242 
  
Partistöd 2021  § 243 
  
Svar på motion om intraprenad  § 244 
  
Svar på motion om att minska matsvinnet i Marks kommuns  
verksamheter (M)  

§ 245 

  
Förlängning av tillfälligt avsteg från kommunens riktlinjer gällande 
kravverksamhet 

§ 246 

  
Översyn av styrdokument beslutade av kommunfullmäktige  § 247 

  
Nämndplan 2021-2022 för kommunstyrelsen  § 248 

  
Politisk styrgrupp för ny vision Marks kommun  § 249 
  
Ansökan om ekonomiskt stöd för renovering av konstgräsplan i 
Örby 

§ 250 

  
Svar på medborgarförslag om att bygdegårdar i Mark ska betraktas 
som hållplatser för närtrafik  

§ 251 

  
Förslag till hantering av avtal gällande seniorkorten  § 252 
  
Riktlinjer för småhustomter och tomtkön  § 253 
  
Förslag till markanvisningsavtal för Sätila 4:3 § 254 
  
Förslag till verksamhetsplan för det gemensamma folkhälsoarbetet 
2021  

§ 255 

  
Månadsrapport till kommunstyrelsen, inklusive rapportering kring 

projekt Lyckeskolan  

§ 256 

  
Ansökan om förlängt omställningsstöd enligt OPF-KL  § 257 
  
Marks kommuns arbetsgivarvarumärke - attraktiv arbetsgivare  § 258 
  
Ansökan om bidrag ur Birger och Maria Wingqvists stiftelse § 259 

  
Information om kontaktcenter  § 260 
  
Information om Covid-19 § 261 
  

Vänorter i Polen  § 262 
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Val av ordförande för kommunstyrelsen för perioden 16 januari 

2021 – 30 november 2021 

§ 263 

  
Kartläggning av jordbruksmark § 264 

  
Hörlurar till förtroendevalda § 265 
  
Anmälan av delegationsbeslut § 266 

  
Meddelanden § 267 
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§ 240/2020  

Förändring av ärendelistan  

Kommunstyrelsens beslut 
 
Följande ärenden tillförs ärendelistan: 
 
- Val av ordförande för kommunstyrelsen för perioden 16 januari 2021 – 30  
november 2021.  
 
- Kartläggning av jordbruksmark. 
 
- Hörlurar till förtroendevalda. 

Dagens sammanträde 

Ordföranden anmäler extra ärende angående val av ordförande för kommun-
styrelsen för perioden 16 januari 2021 – 30 november 2021,  
 
Tomas Johansson (M) anmäler extra ärende angående kartläggning av jord-
bruksmark. 
 
Tomas Ekberg (M) anmäler extra ärende angående hörlurar till förtroende-
valda.  

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om förändringen av ärendelistan kan antas, och finner att 
så sker.  

________________ 
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§ 241/2020 Dnr 2020-274 101 

Redovisning av obesvarade motioner 2020 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
Redovisningen av obesvarade motioner godkänns. 
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
 
 
___________________   ________________ 
Lisa Dahlberg    Tomas Johansson 
Ordförande    Justerande 

Ärendet 

Enligt 33 § i arbetsordningen för kommunfullmäktige ska kommunstyrelsen två gånger 
varje år redovisa de motioner som fullmäktige inte har fattat beslut om inom ett år 

från det att motionen väcktes. Redovisningen ska göras på kommunfullmäktiges      

ordinarie sammanträde i juni och december. 

Ärendets behandling 
Kommunledningskontorets tjänstutlåtande 23 november 2020. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 2 december 
2020, § 300, där följande föreslås: 
 
Redovisningen av obesvarade motioner godkänns. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan anta arbetsutskottets förslag 
och finner att så sker. 
________________ 
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§ 242/2020 Dnr 2020-274 101 

Redovisning av kommunstyrelsens obesvarade medborgarförslag 
2020 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
Redovisningen av obesvarade medborgarförslag godkänns. 
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
 
 
 
__________________   _________________ 
Lisa Dahlberg    Tomas Johansson 
Ordförande    Justerande 

Ärendet 

Enligt 34 § i arbetsordningen för kommunfullmäktige ska kommunstyrelsen två gånger 
varje år redovisa de medborgarförslag som fullmäktige inte har fattat beslut om inom 

ett år från det att medborgarförslaget väcktes. Redovisningen ska göras på kommun-

fullmäktiges ordinarie sammanträde i juni och december. 

Ärendets behandling 
Kommunledningskontorets tjänstutlåtande 23 november 2020. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 2 december 
2020, § 301, där följande föreslås: 
 
Redovisningen av obesvarade medborgarförslag godkänns. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan anta arbetsutskottets förslag 
och finner att så sker. 
________________ 
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§ 243/2020 Dnr 2020-144 104 

Partistöd 2021 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
Till varje parti som är representerat i kommunfullmäktige utbetalas partistöd i 
form av följande:  
 
Grundstöd för 2021 med 47 600 kronor. 
 
Mandatstöd för 2021 med 23 800 per mandat. 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
 
__________________   ______________ 
Lisa Dahlberg    Tomas Johansson 
Ordförande    Justerande 
 

Ärendet 

I kommunallagen 4 kap. 29 § anges att kommuner får ge ekonomiskt stöd till de     
politiska partier som finns verksamma i en kommun för att stärka partiernas ställning i 

den lokala demokratin. Utifrån detta har kommunfullmäktige den 25 september 2014, 

§ 105, antagit bestämmelser för kommunalt partistöd, vilka reglerar när partistöd   
betalas ut.  

 
Kommunens bestämmelser för partistöd anger att partistödet består av dels ett grund-

stöd, som uppgår till ett prisbasbelopp per parti, samt ett mandatstöd, som uppgår till 
ett halvt prisbasbelopp per mandat i fullmäktige. 

 

Ärendets behandling 
Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande, den 13 oktober 2020. 

 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 4 november 2020, § 254, 

där följande föreslås: 

 
Till varje parti som är representerat i kommunfullmäktige utbetalas partistöd i form av 

följande:  
 

Grundstöd för 2021 med 47 600 kronor.  
 

Mandatstöd för 2021 med 23 800 kronor per mandat.  
 

Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 

 
Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 25 november 2020, § 215, där följande 

beslutas:  
 

En påminnelse skickas omgående till Sverigedemokraterna med uppmaning att    
komplettera handlingarna för partistöd med verksamhetsberättelse. Kommunstyrelsen 

behandlar ärendet igen den 16 december 2020. 
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Kommunstyrelsen föreslog samtidigt till kommunfullmäktige att: 

 

Till varje parti som är representerat i kommunfullmäktige utbetalas partistöd i form av 
följande:  

 
Grundstöd för 2021 med 47 600 kronor.  

 
Mandatstöd för 2021 med 23 800 kronor per mandat.  

 
Till dagens sammanträde på kommunstyrelsen har Sverigedemokraterna inkommit 

med verksamhetsberättelse och revisionsberättelse. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden föreslår att till varje parti som är representerat i kommunfullmäktige    

utbetalas partistöd i form av följande:  
 

Grundstöd för 2021 med 47 600 kronor.  
 

Mandatstöd för 2021 med 23 800 kronor per mandat.  
 

Förslaget antas. 

 
Expedieras slutligt till: 
Samtliga partier representerade i kommunfullmäktige, via gruppledarna 
__________________ 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   Sida 11(40) 
 Kommunstyrelsen  

 2020-12-16 

 
 
  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

§ 244/2020 Dnr 2018-357 619  

Svar på motion om intraprenad 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
Motionen avslås. 
 
Reservation 
Tomas Johansson (M), Tomas Ekberg (M), Ann Iberius Orrvik (M) och Elise 
Arnell (KD) reserverar sig till förmån för Tomas Johanssons (M) förslag. 
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut.  

Ärendet 

Tomas Johansson (M), Elise Benjaminsson (M) och Ann Iberius-Orrvik (M) fö-
reslår i en motion som kom in den 20 juni 2018 att Marks kommun ska öppna 
upp för större inflytande för medarbetarna genom att införa möjligheten att 
driva förskola, skola, äldreboende och LSS på intraprenad.  
 
Motionärerna föreslår att kommunfullmäktige beslutar att: 
 
- Marks kommun testar att införa intraprenad som möjlig driftsform och 
öppnar upp för enheter inom vård, skola och omsorg att anmäla sitt intresse 
för att genomföra piloter. 
- Minst en enhet inom respektive vård, skola och omsorg erbjuds en in-
traprenadlösning. 
- Marks kommun erbjuder medarbetare möjligheten till utbildning i hur 
man driver intraprenad.  
- Marks kommun underlättar och aktivt hjälper de medarbetare inom de 
kommunala verksamheter som vill starta upp intraprenad. 

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 19 februari 2020.  
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 2 mars 2020, § 
53. 
 
Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 2 september 2020, § 143, där 
följande föreslås: 
 
Ärendet återremitteras för att höra barn- och utbildningsnämnden återigen 
vad gäller arbetsbelastningen hos förvaltningen i relation till att införa möjlig-
heten att driva förskola och skola på intraprenad. 
 
Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande, den 2 november 2020.  
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 18 november 
2020, § 282, där följande föreslås: 
 
Motionen avslås. 
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Dagens sammanträde 

Kanslichef Lars Landrö redogör för ärendet.  
 
Ärendet diskuteras.  

Ledamöternas förslag till beslut 

Tomas Johansson (M) föreslår följande: 
 
Marks kommun testar att införa intraprenad som möjlig driftsform och öppnar 
upp för enheter inom vård, skola och omsorg att anmäla sitt intresse för att 
genomföra piloter. 
 
Marks kommun erbjuder medarbetare möjligheten till utbildning i hur man 
driver intraprenad. 
 
Marks kommun underlättar och aktivt hjälper de medarbetare inom de kom-
munala verksamheter som vill starta upp intraprenad. 
 
Elise Arnell (KD) och Ann Iberius Orrvik (M) yrkar bifall till Tomas Johanssons 
(M) förslag.  
 
Leif Sternfeldt (C), Arthur Thiry (V) och Jessica Rodén (S) yrkar bifall till ar-
betsutskottets förslag.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag mot Tomas Johanssons (M) för-
slag, och finner att kommunstyrelsen antar arbetsutskottets förslag.  
 
Reservation 
Tomas Johansson (M), Tomas Ekberg (M), Ann Iberius Orrvik (M) och Elise 
Arnell (KD) reserverar sig till förmån för Tomas Johanssons (M) förslag.  
 
Expedieras slutligt till 
Motionärerna 
Barn- och utbildningsnämnden 
Socialnämnden 
Äldreomsorgsnämnden 
 
________________ 
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§ 245/2020 Dnr 2019-556 622 

Svar på motion om att minska matsvinnet i Marks kommuns  
verksamheter (M) 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
Teknik- och servicenämnden får i uppdrag att ta fram en plan för minskat 
matsvinn inom kommunens verksamheter.   
 
Teknik- och servicenämnden får i uppdrag att medvetandegöra matsvinnet 
ge-nom att inrätta en belöningsmodell för barn och elever i samarbete med 
skola och förskola.  
 
Teknik- och servicenämnden får i uppdrag att undersöka intresset av att köpa 
överbliven mat i form av matlådor.  
 
Motionen anses härmed besvarad.  
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut.  

Ärendet 

Tomas Johansson (M) och Elise Benjaminsson (M) har inkommit med en mot-
ion den 26 juni 2019 om att minska matsvinnet i Marks kommuns verksam-
heter. Motionärerna föreslår att kommunfullmäktige beslutar: 
 
- att arbeta fram en tydlig vision och handlingsplan för minskat matsvinn 
inom kommunens verksamheter 
- att möjliggöra försäljning av överbliven mat i form av matlådor 
- att ta fram en modell för att i kommunen på ett likartat sätt medvetande-
göra matsvinnet för barn och elever genom att på kommunens skolor och för-
skolor inrätta ett ”pris” när man nått till exempel ”Månadens mål”. 

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 30 oktober 2020.  
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 18 november 
2020, § 283, där följande föreslås: 
 
Teknik- och servicenämnden får i uppdrag att ta fram en plan för minskat 
matsvinn inom kommunens verksamheter.   
 
Teknik- och servicenämnden får i uppdrag att medvetandegöra matsvinnet 
ge-nom att inrätta en belöningsmodell för barn och elever i samarbete med 
skola och förskola.  
 
Teknik- och servicenämnden får i uppdrag att undersöka intresset av att köpa 
överbliven mat i form av matlådor.  
 
Motionen anses härmed besvarad.  

Dagens sammanträde 

Kanslichef Lars Landrö redogör för ärendet.  
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Ärendet diskuteras.  

Ledamöternas förslag till beslut 

Jessica Rodén (S), Lena Ferm Hansson (C), Glenn Glansin (SD), Arthur Thiry 
(V), Niklas Herneryd (L) och Tomas Johansson (M) yrkar bifall till arbetsut-
skottets förslag.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen antar eller avslår arbetsutskottets 
förslag, och finner att förslaget antas.  
 
Expedieras slutligt till 
Motionärerna 
Teknik- och servicenämnden 
 
________________ 
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§ 246/2020 Dnr 2020-188 003  

Förlängning av tillfälligt avsteg från kommunens riktlinjer gällande 
kravverksamhet 

Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen beslutar att Marks kommun avstår från att ta ut ränta vid 
anstånd eller uppdelning av betalningar som sker under perioden 1 oktober 
2020 till 30 juni 2021 och som har till syfte att lindra konsekvenser till följd av 
coronautbrottet. Perioden kan förlängas, som längst till 31 december 2021, 
genom beslut av ekonomichef. 
 
Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut.  

Ärendet 

Med anledning av rådande coronasituation har kommunstyrelsen den 1 april 
2020 beslutat om ett tillfälligt avsteg från riktlinjerna för kravverksamhet. Be-
slutet innebär att kommunen kan avstå från att påföra dröjsmålsränta när en 
privatperson eller företag begär anstånd med betalningar under perioden 1 
april till 30 september 2020. Eftersom coronasituationen är fortsatt ansträngd 
är förslaget att förlänga det tillfälliga avsteget från riktlinjerna.  

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 4 november 2020.  
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 18 november 
2020, § 285, där följande föreslås: 
 
Kommunstyrelsen beslutar att Marks kommun avstår från att ta ut ränta vid 
anstånd eller uppdelning av betalningar som sker under perioden 1 oktober 
2020 till 30 juni 2021 och som har till syfte att lindra konsekvenser till följd av 
coronautbrottet. Perioden kan förlängas, som längst till 31 december 2021, 
genom beslut av ekonomichef.  
 
Ledamöternas förslag till beslut 
Tomas Johansson (M) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen antar eller avslår arbetsutskottets 
förslag, och finner att förslaget antas.   
 
Expedieras till 
Teknik- och servicenämnden 
 
________________ 
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§ 247/2020 Dnr 2020-589 003  

Översyn av styrdokument beslutade av kommunfullmäktige 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 
Kommunfullmäktige noterar uppföljningen av styrdokument beslutade av 
kommunfullmäktige. 
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut.  

Ärendet 

Kommunens verksamhet styrs i hög grad med olika styrdokument. Enligt 
kommunfullmäktiges arbetsordning ska fullmäktige ha en redovisning av de 
styrdokument som inte tagits upp till förnyad prövning inom angiven tid.  
Kommunledningskontoret har gått igenom styrdokument beslutade av kom-
munstyrelsen och kontrollerat aktualiteten. 

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 19 november 2020.  
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 2 december 
2020, § 302, där följande föreslås: 
 
Kommunfullmäktige noterar uppföljningen av styrdokument beslutade av 
kommunfullmäktige.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen antar eller avslår arbetsutskottets 
förslag, och finner att förslaget antas. 
 
________________ 
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§ 248/2020 Dnr 2020-586 041 

Nämndplan 2021-2022 för kommunstyrelsen  

Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen fastställer riskanalysen, daterad 2020-11-18, med tillägget 
att risken att beslut kan fattas på felaktiga grunder värderas högre och läggs 
med i internkontrollplanen 
 
Kommunstyrelsen fastställer Nämndplan 2021-2022 för kommunstyrelsen. 
 
Ett mål läggs till under punkt 4.1 om att Marks kommun har som målsättning 
att som lägst placera sig på plats nummer 225 i Svenskt näringslivs rankning 
av företagsklimatet för år 2021. 

Ärendet 

Kommunfullmäktiges budget är det övergripande dokumentet som anger 
kommunens inriktning och viktigaste prioriteringar. I enlighet med kommu-
nens styrsystem fastställer fullmäktige uppdrag och resurser för de två kom-
mande åren. 
 
I nämndplanen tydliggörs nämndens planering för genomförandet av fullmäk-
tiges uppdrag. Nämndplanen utgör den politiska beställningen till förvaltnings-
chefen (kommundirektören). Utifrån nämndplanen fastställer sedan kommun-
direktören i en verksamhetsplan hur de politiska besluten i kommunstyrelsens 
nämndplan ska verkställas. 

Ärendets behandling 

Kommunstyrelsens arbetsutskott har fått information i ärendet den 4 novem-
ber 2020, § 267, den 11 november 2020 § 279 samt behandlat ärendet den 
18 november 2020, § 292. 
 
Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 24 november 2020.  
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 2 december 
2020, § 302, där följande föreslås: 
 
Kommunstyrelsen fastställer riskanalysen, daterad 2020-11-18, med tillägget 
att risken att beslut kan fattas på felaktiga grunder värderas högre och läggs 
med i internkontrollplanen 
 
Kommunstyrelsen fastställer Nämndplan 2021-2022 för kommunstyrelsen.  
 
Dagens sammanträde 
Verksamhetscontroller Marita Haglund redogör för ärendet. 
 
Ärendet diskuteras.  
 
Ledamöternas förslag till beslut 
Lena Ferm Hansson (C), Tomas Johansson (M), Anita Lomander (S), Niklas 
Herneryd (L) och Jessica Rodén (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.   
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Ann Iberius Orrvik (M) föreslår, med instämmande av Tomas Johansson (M), 
att ett mål läggs till under punkt 4.1 om att Marks kommun har som målsätt-
ning att som lägst placera sig på plats nummer 225 i Svenskt näringslivs 
rankning av företagsklimatet för år 2021.  
 
Jessica Rodén (S) yrkar bifall till Ann Iberius Orrviks (M) med fleras förslag.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen antar eller avslår arbetsutskottets 
förslag, med Ann Iberius Orrviks (M) med fleras tilläggsförslag, och finner att 
förslagen antas.  
 
________________ 
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§ 249/2020 Dnr 2019-866 041  

Politisk styrgrupp för ny vision Marks kommun 

Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott är politisk styrgrupp för arbetet med ny  
vision för Marks kommun.  

Ärendet 

Marks kommun ska arbeta fram en ny vision. Visionen är en del av kommu-
nens styrsystem och pekar ut färdriktningen och berör alla som bor och ver-
kar i kommunen. Visionen ska visa ambitionsnivån för hur det framtida Marks 
kommun ska se ut och ska vara en grund för kommunens framtida utveckl-
ingsarbete. 

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 17 november 2020.  
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 2 december 
2020, § 302, där följande föreslås: 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott är politisk styrgrupp för arbetet med ny vis-
ion för Marks kommun.  
 
Ledamöternas förslag till beslut 
Tomas Johansson (M) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen antar eller avslår arbetsutskottets 
förslag, och finner att förslaget antas. 
 
Expedieras till  
Samtliga nämnder och bolagsstyrelser 
 
________________ 
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§ 250/2020 Dnr 2020-497 045 

Ansökan om ekonomisk stöd för renovering av konstgräsplan i Örby 

Kommunstyrelsens beslut 
 
IFK Örby beviljas ekonomiskt stöd med maximalt 3,0 miljoner kronor för     
renovering av befintlig konstgräsplan i Örby. Kommunens stöd får maximalt 
utgöra 75 procent av projektets totala utgifter, vilka föreningen redovisar    
efter genomfört projekt.  
 
Förutsättning för stödet är att IFK Örby med kommunen tecknar tilläggsavtal 
till nuvarande ”Avtal beträffande fotbollsanläggning med konstgräs i Örby” 
med följande innehåll:  
 
Under perioden vecka 45 – 14 ska 60 procent av tiderna vardagar klockan 
16.00 – 22.00 och helger klockan 08.00-22.00 kunna användas av andra fot-
bollsföreningar i Marks kommun än IFK Örby. Under perioden vecka 15 – 44 
ska 20 procent av de angivna tiderna kunna användas av de andra fotbollsför-
eningarna.  
 
Vardagar klockan 08.00 – 16.00 ska anläggningen fortsatt vara avsatt för 
Marks kommun, vilket gäller under hela året förutom sommarlovet.  
 
Renoveringen av konstgräsplanen ska ske med iakttagande av Naturvårds-
verkets vägledning ”Anläggning, underhåll och skötsel av konstgräsplaner” 
och råd från Svenska Fotbollsförbundet gällande konstgräsplaner. 
 
Bokning av konstgräsplanen i Örby ska fortsatt ske genom kommunens lokal-
bokning. 
 
Avtalet hanteras av kultur- och fritidsnämnden i enlighet med vad som ligger 
inom dess verksamhetsområde enligt reglementet för kultur- och fritidsnämn-
den. 
 
Bidraget finansieras genom budgetpost för lokalkostnader 2020. 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
 
__________________   ______________ 
Lisa Dahlberg    Tomas Johansson 
Ordförande    Justerande 
 

Ärendet 

IFK Örby har den 21 april 2020 ansökt om stöd på upp till knappt 3 miljoner kronor för 
att renovera sin konstgräsplan vid Örby idrottsplats. Projektet har kostnadsberäknats 

till knappt 4 miljoner kronor. IFK Örby äger och driver planen som togs i bruk 2008. 

Planen är en av totalt två konstgräsplaner för fotboll som finns i kommunen. Den 
andra konstgräsplanen är en kommunal anläggning intill Kunskapens hus och anlades 

2012. 
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Konstgräsplanen vid Örby idrottsplats har använts flitigt av såväl IFK Örby som andra 
föreningar och behöver nu en omfattande renovering som syftar till att minska såväl 

belastningen på miljö som aktiva. 

 

Ärendets behandling 
Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande, den 17 november 2020.  

 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 2 december 2020, § 305, 

där följande beslutades:  
 

Ärendet återremitteras för att kompletteras med information utifrån dagens           
diskussioner angående bolagets bestånd, borgen samt föreningbsbidrag till övriga   

föreningar. Handlingar i ärendet behöver kompletteras med avtal om                       
lägenhetsarrende. 

 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande, den 7 december 2020. 
 

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 9 december 2020, § 316, 
där följande föreslås:  

 
IFK Örby beviljas ekonomiskt stöd med maximalt 3,0 miljoner kronor för renovering 

av befintlig konstgräsplan i Örby. Kommunens stöd får maximalt utgöra 75 procent av 
projektets totala utgifter, vilka föreningen redovisar efter genomfört projekt.  

 

Förutsättning för stödet är att IFK Örby med kommunen tecknar tilläggsavtal till     
nuvarande ”Avtal beträffande fotbollsanläggning med konstgräs i Örby” med följande 

innehåll:  
 

Under perioden vecka 45 – 14 ska 60 procent av tiderna vardagar klockan 16.00 – 
22.00 och helger klockan 08.00-22.00 kunna användas av andra fotbollsföreningar i 

Marks kommun än IFK Örby. Under perioden vecka 15 – 44 ska 20 procent av de    
angivna tiderna kunna användas av de andra fotbollsföreningarna.  

 

Vardagar klockan 08.00 – 16.00 ska anläggningen fortsatt vara avsatt för Marks   
kommun, vilket gäller under hela året förutom sommarlovet.  

 
Renoveringen av konstgräsplanen ska ske med iakttagande av Naturvårdsverkets   

vägledning ”Anläggning, underhåll och skötsel av konstgräsplaner” och råd från 
Svenska Fotbollsförbundet gällande konstgräsplaner. 

 
Bokning av konstgräsplanen i Örby ska fortsatt ske genom kommunens lokalbokning.  

 

Kommundirektören ges i uppdrag, efter initiativ av kultur- och fritidsnämnden genom 
beslut § 79/2020, att i samråd med förvaltningschefen för kultur- och fritidsförvalt-

ningen teckna tilläggsavtal med IFK Örby med anledning av det nu beviljade stödet.  
 

Bidraget finansieras genom budgetpost för lokalkostnader 2020. 
 

Dagens sammanträde 
Ekonom Kristian Johansson, 1:e kommunjurist Helena Blomqvist och tillförordnad för-
valtningschef kultur- och fritidsförvaltningen Niklas Gustenius redogör för ärendet.  

 
Ärendet diskuteras. 
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Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen antar eller avslår arbetsutskottets förslag, 
och finner att förslaget antas. 

 

 
Expedieras slutligt till: 
IFK Örby 
Kultur- och fritidsnämnden 
 
__________________ 
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§ 251/2020 Dnr 2019-91 319 

Svar på medborgarförslag om att bygdegårdar i Mark ska betraktas 
som hållplatser för närtrafik  

Kommunstyrelsens beslut 
 
Det är Västtrafik som beslutar om kollektivtrafiken inklusive närtrafiken, där 
Marks kommun är en dialogpart. Västtrafik har svarat att de inte kan ändra 
kriterierna för att möjliggöra att samtliga bygdegårdar blir närtrafikhållplatser. 
Västtrafik har ändå beslutat om fem nya närtrafikhållplatser som tillsammans 
med de befintliga kan underlätta för samåkning till exempelvis bygdegår-
darna. 
 
Medborgarförslaget anses härmed besvarat. 

Ärendet 

Förslagsställaren föreslår att Marks kommun ska besluta om att bygdegår-
darna i Marks kommun ska betraktas som hållplatser för närtrafik. 
Förslaget motiveras med att: ”Bygdegårdarna bör stödjas på grund av sitt 
stora kulturella värde. De är ofta viktiga träffpunkter för befolkningen, men 
många som saknar bil har svårt att ta sig dit. Många bygdegårdar ligger vid 
sidan av allfarvägarna. Jag tror detta kan vara ett billigt sätt att dels stödja 
bygdegårdarna, dels minska ensamheten för många ensamstående.” 

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 18 november 2020.  
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 2 december 
2020, § 306, där följande föreslås: 
 
Det är Västtrafik som beslutar om kollektivtrafiken inklusive närtrafiken, där 
Marks kommun är en dialogpart. Västtrafik har svarat att de inte kan ändra 
kriterierna för att möjliggöra att samtliga bygdegårdar blir närtrafikhållplatser. 
Västtrafik har ändå beslutat om fem nya närtrafikhållplatser som tillsammans 
med de befintliga kan underlätta för samåkning till exempelvis bygdegår-
darna. 
 
Medborgarförslaget anses härmed besvarat. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen antar eller avslår arbetsutskottets förslag, 
och finner att förslaget antas. 
 
Expedieras till  
Förslagsställaren 
 
________________ 
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§ 252/2020 Dnr 2019-129 530  

Förslag till hantering av avtal gällande seniorkorten 

Kommunstyrelsens beslut 
 
Avtalet med Västtrafik beträffande tillköp av seniorkort 65+ behålls oföränd-
rat. Den beräknade årskostnaden i 2021 års prisnivå uppgår till mellan 1,3 
och 1,5 miljoner kronor.  

Ärendet 

Marks kommun har sedan 2015 tecknat ett avtal med Västtrafik gällande 
tjänsten seniorkort 65+. 
 
Kommunstyrelsen har i beslut § 69/2019 givit kommundirektören i uppdrag 
att se över avtalet med Västtrafik beträffande tillköp av seniorkort. 

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 5 november 2020.  
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 18 november 
2020, § 286, där följande föreslås: 
 
Avtalet med Västtrafik beträffande tillköp av seniorkort 65+ behålls oföränd-
rat. Den beräknade årskostnaden i 2021 års prisnivå uppgår till mellan 1,3 
och 1,5 miljoner kronor. 

Dagens sammanträde 

Planarkitekt Åsa Hagnestål redogör för ärendet.  
 
Ärendet diskuteras.  
 
Ledamöternas förslag till beslut 
Arthur Thiry (V) och Jessica Rodén (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen antar eller avslår arbetsutskottets förslag, 
och finner att förslaget antas. 
 
Tomas Johansson (M), Tomas Ekberg (M) och Ann Iberius Orrvik (M) avstår 
från att delta i beslut.   
 
Expedieras till 
kommun@vasttrafik.se  
 
________________ 
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§ 253/2020 Dnr 2018-191 003  

Riktlinjer för småhustomter och tomtkön 

Kommunstyrelsens beslut 
 
Riktlinje för småhustomter och tomtkön antas att gälla från och med 1 januari 
2021 enligt upprättat förslag, dock tidigast när fullmäktiges beslut att upp-
häva gällande riktlinjer har vunnit laga kraft, med följande ändring under ru-
briken ”fördelning av nyinkomna småhustomter”: För tilldelning av en små-
hustomt ska lånelöfte krävas in.  
 
Delegationsordningen för kommunstyrelsen ändras enligt följande i punkt D 
13: 
 
Rubriken ändras från ”Undantag från turordningen i tomtkön” till ”Avsteg från 
riktlinje för småhustomter och tomtkön”. 
 
Som anmärkning anges ”Se riktlinje för småhustomter och tomtkön”. 
Besluten gäller under förutsättning att kommunfullmäktige fattar beslut om 
att regler för förmedling av tomter inom Marks kommun ska upphöra. 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Regler för förmedling av tomter inom Marks kommun, antagna av kommun-
fullmäktige den 25 januari 1994, § 7, upphävs.  
 
Kommunfullmäktige fattar beslut. 

Ärendet 

I kommunen finns regler för förmedling av tomter inom Marks kommun. 
Dessa behöver revideras och förslag till nytt styrdokument har därför tagits 
fram.  

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 14 oktober 2019. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 4 december 
2019, § 273, där följande beslutades: 
 
Ärendet återremitteras för att utreda möjligheten att i dagsläget få gamla 
tomter sålda.  
 
Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 11 augusti 2020.  
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 2 december 
2020, § 307, där följande föreslås: 
 
Riktlinje för småhustomter och tomtkön antas att gälla från och med 1 januari 
2021 enligt upprättat förslag, med följande ändring under rubriken ”fördelning 
av nyinkomna småhustomter”: För tilldelning av en småhustomt ska lånelöfte 
krävas in.  
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Delegationsordningen för kommunstyrelsen ändras enligt följande i punkt D 
13: 
 
Rubriken ändras från ”Undantag från turordningen i tomtkön” till ”Avsteg från 
riktlinje för småhustomter och tomtkön”. 
 
Som anmärkning anges ”Se riktlinje för småhustomter och tomtkön”. 
Besluten gäller under förutsättning att kommunfullmäktige fattar beslut om 
att regler för förmedling av tomter inom Marks kommun ska upphöra. 
 
Kommunstyrelsen fattar beslut. 
 
Regler för förmedling av tomter inom Marks kommun, antagna av kommun-
fullmäktige den 25 januari 1994, § 7, upphävs.  
 
Kommunfullmäktige fattar beslut. 
 
Ledamöternas förslag till beslut 
Leif Sternfeldt (C) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag, med tillägget att 
riktlinje för småhustomter och tomtkön antas att gälla från och med 1 januari 
2021 enligt upprättat förslag, dock tidigast när fullmäktiges beslut att upp-
häva gällande riktlinjer har vunnit laga kraft.  
 
Tomas Ekberg (M), Tomas Johansson (M) och Glenn Glansin (SD) yrkar bifall 
till arbetsutskottets förslag, samt till Leif Sternfeldts (C) tilläggsförslag.  
 
Beslutsgång 
Beslutsgång 1 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen antar eller avslår arbetsutskottets förslag, 
och finner att förslaget antas. 
 
Beslutsgång 2 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen antar eller avslår Leif Sternfeldts (C) till-

äggsförslag, och finner att förslaget antas. 
 
________________ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   Sida 27(40) 
 Kommunstyrelsen  

 2020-12-16 

 
 
  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

§ 254/2020 Dnr 2017-45 253 

Förslag till markanvisningsavtal för Sätila 4:3 

Kommunstyrelsens beslut 
 
Markanvisningsavtal för Sätila 4:3 tecknas enligt upprättat förslag. 

Ärendet 

Markanvisningsavtal för bostadsbyggnation på Sätila 4:3.  
Markanvisningsavtal mellan Marks kommun Gunne Västra AB (nedan kallad 
Exploatören) syftar till att i samband med planläggning av området säker-
ställa lämplig exploatering av området. En markanvisning ger kommunens 
motpart, Exploatören, ensamrätt att under två års tid förhandla om förvärv av 
marken och att förbereda marken för exploatering i enlighet med den detalj-
plan som arbetas fram.  

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande, den 1 juli 2020. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 4 november 
2020, § 261, där följande föreslås: 
 
Markanvisningsavtal för Sätila 4:3 tecknas inte förrän fördjupad översiktsplan 
för Mark nordväst är fastställd.  
 
Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 25 november 2020, § 232, där 
följande beslutades: 
 
Ärendet bordläggs.  

Dagens sammanträde 

Samhällsutvecklingschef Victoria Bengtsson redogör för ärendet.  
 
Ärendet diskuteras.  
 
Ledamöternas förslag till beslut 
Tomas Johansson (M) föreslår, med instämmande av Lena Ferm Hansson (C), 
Stefan Brunander (C), Tomas Ekberg (M), Ann Iberius Orrvik (M), Elise Arnell 
(KD), Glenn Glansin (SD), Jessica Rodén (S), Niklas Herneryd (L), Christopher 
Thorsson (S) och Arthur Thiry (V), att markanvisningsavtal för Sätila 4:3 
tecknas enligt upprättat förslag.  

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen antar eller avslår arbetsutskottets förslag, 
och finner att förslaget antas. 

________________ 
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§ 255/2020 Dnr 2020-566 012  

Förslag till verksamhetsplan för det gemensamma folkhälsoarbetet 
2021  

Kommunstyrelsens beslut 
 
Verksamhetsplan för det gemensamma folkhälsoarbetet 2021 fastställs enligt 
upprättat förslag, daterat den 5 december 2020. 

Ärendet 

Samhällsutvecklingsenheten har tagit fram ett förslag till verksamhetsplan för 
det gemensamma folkhälsoarbetet för 2021. Verksamhetsplanen fastställs för 
ansvarig nämnd i kommunen och beslutas av Södra hälso- och sjukvårds-
nämnden, Västra Götalandsregionen.  

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande, den 1 december 2020. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 4 november 
2020, § 260, där följande föreslås: 
 
Verksamhetsplan för det gemensamma folkhälsoarbetet 2021 fastställs enligt 
upprättat förslag 
 
Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande, den 4 december 2020.  
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 9 december 
2020, § 317, där följande föreslås: 
 
Verksamhetsplan för det gemensamma folkhälsoarbetet 2021 fastställs enligt 
upprättat förslag, daterat den 5 december 2020.  

Dagens sammanträde 

Folkhälsosamordnare Lina Sjöstrand redogör för ärendet. 
 
Ärendet diskuteras. 
 
Ledamöternas förslag till beslut 
Lena Ferm Hansson (C), Arthur Thiry (V), Anita Lomander (S) och Niklas Her-
neryd (L) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.  

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen antar eller avslår arbetsutskottets förslag, 
och finner att förslaget antas. 

 
________________ 
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§ 256/2020   

Månadsrapport till kommunstyrelsen, inklusive rapportering kring 
projekt Lyckeskolan  

Kommunstyrelsens beslut 
 
Informationen noteras.  

Dagens sammanträde 

Ekonom Malin Johnsson ger kommunstyrelsen information om kommunstyrel-
sens budgetförbrukning per 30 november 2020. Riktvärdet är 91,7 % och 
96,7 % är förbrukat.  
 
Ekonom Kristian Johansson redogör för skatteprognos per 15 december 2020 
samt nämndernas budgetförbrukning per 30 november 2020. Riktvärdet är 
91,7 % och  92,6 % är förbrukat.  
 
Projekt Lyckeskolan har en total budget om 309,5 miljoner kronor, varav den 
30 november var 201 miljoner kronor förbrukade. Projektet håller budget 
samt tidsplan.  
 
Kommunstyrelsens ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 
 
Ordföranden frågar om informationen kan noteras och finner att så sker.  
 
________________ 
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§ 257/2020 Dnr 2020-603 024 

Ansökan om förlängt omställningsstöd enligt OPF-KL 

Kommunstyrelsens beslut 
 
Förlängt omställningsstöd utges till Per-Olof Hermansson enligt § 5 OPF-KL 
dock längst tom oktober 2021.  

Ärendet 

Per-Olof Hermansson har lämnat in ansökan om förlängt omställningsstöd en-
ligt bestämmelser om omställningsstöd och pension för förtroendevalda (OPF-
KL18).  

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 10 november 2020.  
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 18 november 
2020, § 293, där följande föreslås: 
 
Förlängt omställningsstöd utges till Per-Olof Hermansson enligt § 5 OPF-KL 
dock längst tom oktober 2021.  

Dagens sammanträde 

HR-chef Pelle Pellby redogör för ärendet.  
 
Ärendet diskuteras.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen antar eller avslår arbetsutskottets förslag, 
och finner att förslaget antas. 
 
Expedieras slutligt till 
Per-Olof Hermansson  
 
________________ 
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§ 258/2020 Dnr 2020-561 020  

Marks kommuns arbetsgivarvarumärke - attraktiv arbetsgivare 

Kommunstyrelsens beslut 
 
Informationen noteras.  

Ärendet 

Kommunstyrelsen har i december 2017 behandlat frågan om åtgärder för att 
göra Marks till en attraktiv arbetsgivare. Kommunstyrelsen noterade då i pro-
tokollet att Kommunstyrelsen ser framemot ytterligare åtgärder för att göra 
Marks kommun till en attraktiv arbetsgivare samt att få ner sjuktalen. 

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 23 oktober 2020.  
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 18 november 
2020, § 294, där följande föreslås: 
 
Kommunstyrelsen noterar informationen. 

Dagens sammanträde 

HR-chef Pelle Pellby och rekryteringsstrateg Kicki Olsson-Billing redogör för 
ärendet.  
 
Ärendet diskuteras.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen antar eller avslår arbetsutskottets förslag, 
och finner att förslaget antas. 
  
 
________________ 
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§ 259/2020 Dnr 2020-127 046 

Ansökan om bidrag ur Birger och Maria Wingqvists stiftelse 

Kommunstyrelsens beslut 
 
Fritsla Hockeyklubb beviljas 10 000 kronor för reparation av kompressor till 
kylmaskin. 

Ärendet 

Ansökan om bidrag ur Birger och Maria Wingqvists stiftelse har under den 
andra halvan av 2020 inkommit från Fritsla Hockeyklubb.  
 
Bidragen beviljas vid två tillfällen per år, i juni och december.  

Ärendets behandling 

Arbetsgruppen för beredning av ansökningar ur Birger och Maria Wingqvists 
stiftelse har behandlat ärendet den 16 december 2020, och lämnat följande 
förslag till beslut: 
 
Fritsla Hockeyklubb beviljas 10 000 kronor för reparation av kompressor till 
kylmaskin.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden föreslår att Fritsla Hockeyklubb beviljas 10 000 kronor för repa-
ration av kompressor till kylmaskin.  

 
Förslaget antas.  

 

Expedieras till 
Fritsla Hockeyklubb 
  
 
________________ 
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§ 260/2020   

Information om kontaktcenter  

Kommunstyrelsens beslut 
 
Informationen noteras.  

Dagens sammanträde 

Verksamhetschef Petra Redin och konsult Ilka Täthinen ger kommunstyrelsen 
information om kontaktcenter.  
 
Kommunstyrelsens ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 
 
Ordföranden frågar om informationen kan noteras och finner att så sker.  
 
________________ 
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§ 261/2020   

Information om situationen gällande Covid-19  

Kommunstyrelsens beslut 
 
Informationen noteras.  

Dagens sammanträde 

Kommundirektör Mats Lilienberg ger kommunstyrelsen information om antal 
bekräftade fall av Covid-19 kategoriserade på sjukhus, särskilt boende, öp-
penvård samt personalprovtagning.  
 
Antal bekräftade fall i skolåldern presenteras. 
 
Läget i Marks kommun inom de olika förvaltningarna och bolagen presente-
ras. Slutligen avslutar kommundirektören med att uppmana till att fortsätta 
hålla i, hålla ut, hålla avstånd och hålla kontakt. 
 
Kommunstyrelsens ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 
 
Ordföranden frågar om informationen kan noteras och finner att så sker.  
 
________________ 
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§ 262/2020   

Vänorter i Polen  

Kommunstyrelsens beslut 
 
Informationen noteras.  

Dagens sammanträde 

Tillförordnad näringslivs- och kommunikationschef Mattias Josefsson ger kom-
munstyrelsen information om vänorter i Polen.   
 
Kommunstyrelsens ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 
 
Ordföranden frågar om informationen kan noteras och finner att så sker.  
 
________________ 
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§ 263/2020 Dnr 2018-563 101 

Val av ordförande för kommunstyrelsen för perioden 16 januari 2021 
– 30 november 2021 

Kommunstyrelsens beslut 
 
Jessica Rodén                   Kullavägen 42                 519 95 TOSTARED 
 
utses till kommunstyrelsens ordförande för perioden 16 januari 2021 – 30  
november 2021. 

Ärendet 

Lisa Dahlberg (S) har i skrivelse den 16 december 2020 meddelat att hon har 
förhinder att fullgöra sitt uppdrag som kommunstyrelsens ordförande under 
perioden 16 januari 2021 – 30 november 2021, med anledning av föräldrale-
dighet. Med anledning av detta behöver en tillfällig ordförande utses.   
 
Ledamöternas förslag till beslut 
Peter Landgren (S) föreslår att 
 
Jessica Rodén                   Kullavägen 42                 519 95 TOSTARED 
 
utses till kommunstyrelsens ordförande för perioden 16 januari 2021 – 30  
november 2021.  
 
Förslagen antas.  
 
_________________ 
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§ 264/2020  

Kartläggning av jordbruksmark 

Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommundirektören får i uppdrag att ta fram riktlinjer för hantering av jord-
bruksmark med syfte att tydliggöra hanteringen av exploatering på jord-
bruksmark i Marks Kommun genom att: 
 
Ta fram nulägesbild av exploatering på jordbruksmark i Marks Kommun. 
 
Ta fram förslag på ställningstaganden och arbetssätt vid bedömning av explo-
atering på jordbruksmark. 
 
Ta fram förslag på kartering. 
 
Slutfört uppdrag återrapporteras till Kommunstyrelsen senast den 16 juni 
2021.  

Dagens sammanträde 

Tomas Johansson (M) lyfter fråga angående huruvida kommunen utför någon 
kartläggning av jordbruksmark. Ordföranden meddelar att det inte pågår nå-
got sådant arbete.  
 
Ledamöternas förslag till beslut 
Tomas Johansson (M) föreslår följande, med instämmande av Lisa Dahlberg 
(S): 
 
Kommundirektören får i uppdrag att ta fram riktlinjer för hantering av jord-
bruksmark med syfte att tydliggöra hanteringen av exploatering på jordbruks-
mark i Marks Kommun genom att: 
 
Ta fram nulägesbild av exploatering på jordbruksmark i Marks Kommun. 
 
Ta fram förslag på ställningstaganden och arbetssätt vid bedömning av explo-
atering på jordbruksmark. 
 
Ta fram förslag på kartering. 
 
Slutfört uppdrag återrapporteras till Kommunstyrelsen senast den 16 juni 
2021. 
 
Jessica Rodén (S), Tomas Ekberg (M), Glenn Glansin (SD) och Niklas Herne-
ryd (L) yrkar bifall till ordförandens förslag.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen antar eller avslår Tomas Johanssons 
(M) med fleras förslag, och finner att förslaget antas.  
 
_________________ 
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§ 265/2020  

Hörlurar till förtroendevalda 

Kommunstyrelsens beslut 
 
Informationen noteras.   

Dagens sammanträde 

Digitaliseringschef Krister Näsström ger kommunstyrelsen information om ut-
lämning av utrustning från digitaliseringsenheten.  
 
Kommunstyrelsens ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 
 
Ordföranden frågar om informationen kan noteras och finner att så sker. 
 
_________________ 
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§ 266/2020  

Anmälan av delegationsbeslut 
 

A)  
 
Dnr KS 2019-300 255-5 

KS 2020-295 168-2 
KS 2020-419 252-1 
KS 2020-454 042-8 
KS 2020-576 115-2 
KS 2020-60 057-20 
KS 2020-60 057-21 
KS 2020-625 055-5 
KS 2020-641 255-1  

 
 
_________________ 
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§ 267/2020  

Meddelanden 
 

A) Protokoll 2020-12-01  Marks Fastighets AB 
 
B) Skrivelse till kommunstyrelsen 
 
C) Sjuhärads samordningsförbund anslag 20201124 
 
D) Protokoll Sjuhärads Samordningsförbund 20201124 
 
E) Verksamhetsplan 2021 Sjuhärads samordningsförbund  
 
 
_________________ 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


